



## Gel dan selesai rambut - SHOT

**KAMI BOLEH FIX ...**  
KAMI BOLEH ... FIX



**Shot**  
HAIR SPECIALIST

✉ bbazar@globelife.com  
☎ +39 0331 1706328

**KAMI BOLEH FIX ...**  
KAMI BOLEH ... FIX

### **FIX -ME HARD - lakuer kuat eko**

Memegang Extreme untuk menetapkan dan memutuskan untuk mewujudkan apa-apa jenis gaya rambut tanpa meninggalkan sebarang kesan. Tidak menjejaskan warna kosmetik. Formula perlindungan dan kelembapan -bukti. Botol 350 ml.

### **FIX -ME - medium lakuer eko**

Penetapan jenis modular sederhana, untuk memastikan pematuhan maksimum struktur, walaupun rambut yang terbaik, memanjangkan dell'acconciaturae estet. Tidak menjejaskan warna kosmetik. Formula perlindungan dan kelembapan -bukti. Botol 350 ml.

### **MINI- FIX HARD - lakuer kuat eko**

Memegang Extreme untuk menetapkan dan memutuskan untuk mewujudkan apa-apa jenis gaya rambut tanpa meninggalkan sebarang kesan. Tidak menjejaskan warna kosmetik dengan meningkatkan kecerahan. Formula perlindungan dan kelembapan -bukti. 100 ml botol.

### **ELEVATOR - flash & belakang**

Inovatif menggunakan resin semula jadi dan termo aktif untuk mewujudkan apa-apa jenis gaya rambut. Menyejatkan dan kering serta-merta. Model dan mewujudkan kesan yang melampau dan anjal dan dengan berus beberapa sebatan remodels dan mengada-adakan rupa yang lain. 200 botol ml.

### **APA UP - penyembur rambut yang kuat**

Digilap dan tetap dalam diramal tanpa berat dan tidak berminyak. Ideal untuk mewujudkan jumlah dan menetapkan apa-apa gaya rambut yang berpanjangan. Botol 400 ml.

### **KITA BOLEH MENGUBAH..**

- **SHAKE ME HARD - mousse tambahan kuat** Mousse prestasi ultra tinggi dalam memegang melampau generasi baru. Resin Pelembap Formula dengan kesan cahaya. Botol 300 ml.

- **SHAKE ME - mousse keriting khas sederhana** Penggubalan baru menyediakan keanjalan yang lebih besar dalam serat rambut untuk menentukan dan mengukir rambut anda secara semulajadi permanentato keriting. Botol 300 ml.

**RAPID CURL - kesan cecair landak** Menekankan pergerakan rambut keriting, memberi keanjalan dan ketegasan. Bendalir adalah terutamanya yang kaya dengan bahan-bahan semula jadi dan pelembap yang bernilai. 200 botol ml.

**STAND -UP - semburan volumizing anti- keriting halus**  
Semburan micromolecular rumusan tanpa membilas untuk membuat badan dan kelantangan untuk rambut lebih nipis. 200 botol ml.